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Angående: En EU-strategi mot invaderande arter

Den 3 december 2008 antog kommissionen ett meddelande om politiska alternativ för en EU-strategi 
mot invaderande arter (KOM (2008)0789). Detta är ett välkommet dokument. I meddelandet betonas 
hotet mot ny biologisk mångfald från främmande arter samt de kostnader problemet för med sig.

Kan kommissionsledamoten bekräfta vad han föreslår att man ska göra som nästa steg, och om ny 
lagstiftning kommer att införas för att bidra till att underlätta kontrollen över och hanteringen av 
invaderande arter i EU?


